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PROTOKOLL 
 

STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-11-15 KL. 17:15. 

NÄRVARANDE: 

Ordförande:                         Jasmine Carlsson 

Vice ordförande:                         William Nagy    

Utbildningsansvarig tillika sekreterare:                       Ellinore Rosvall     

                Ordförande för sociala utskottet:                       Max Karlsson     

Arbetsmarknadsansvarig:                        Arsalan Chenaraki 

Klubbmästare:                                                    Leo Landström 

 

 

1 § MÖTETS ÖPPNANDE   

Jasmine Carlsson öppnande mötet kl. 17:31.       

 

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  

Förslag: William Nagy  

  

 Styrelsen beslutade  

 Att  godkänna William Nagy till justerare tillika rösträknare. 

 

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 

Kallelsen utgick 2023-11-06 i enlighet med kallelseförfarandet.  

 

Styrelsen beslutade  

Att  godkänna kallelseförfarandet. 

 

4 § ADJUNGERINGAR 

Ingen adjungerades. 

   

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Bilaga: Dagordning 

 

Styrelsen beslutade  

 

Att  fastställa föredragningslistan. 

 

6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE 

Protokoll 2023-11-01 är justerat och kan läggas till handlingarna.   

   

 Styrelsen beslutade  

 Att lägga protokoll 2023-11-01 till handlingarna.  
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7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  

 

Ordförande meddelade:  

• Varit på utbildningsutskott. Där diskuterades bland annat kursrapport för T4 

och T6. 

• Önskar att få in tips på pedagogisk lunch.  

• Gått fackeltåg den 6 november. 

• Dekaninternat. Handlade främst om mål och strategier för 2024 samt Enlight-

projektet. 

• Fakulteten har bjudit in Mattias Martinsson för att presentera Enlight för 

juridiska fakulteten eftersom projektet i dagsläget inte når studenter vid 

juridiska fakulteten i lika stor utsträckning som andra fakulteter.  

• Kursrapportsmöten. Gått igenom fördjupningskurserna och utvärderat 

resultaten från kursrapporterna. 

• Fakultetsnämnd. Pratade bland annat om Översynsgruppen.  

 

Vice ordförande meddelar:  

• Varit på Civilrättsgasque! 

• Fakturerat och bokfört mycket! 

• Höll tal på Kontaktdagen – det blev lyckat!  

 

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelar: 

• Möte med studentavdelning. Särskilt fokus på arbetsmiljö- och 

likavillkorsfrågor.  

• Civilrättssittningen. Trevligt!  

• Utbildningsutskott. Där diskuterades bland annat kursrapporterna för T4 och T6. 

• Arbete med artikel för JURO.  

• ESN Collaboration.  

• Förberedelser JURO – årsmöte i Gbg den 18 november.  

 

Ordförande för sociala utskottet meddelar:  

• Civilrättsgasque!  

• Talarsittning med Helena. Mycket nöjd! 36 personer kom på den vilket är 

mycket bra då den låg samtidigt som flera andra tillställningar på nationer. 

 

Arbetsmarknadsansvarig meddelar:  

• Kontaktdagen. 

• Åklagarmyndigheten. 

• Utländska försäkringar. Väntas vara mycket folk på Jontes den 16/11.  

 

 

Klubbmästare meddelar: 

• Haft städfirma på Jontes! Väldigt lyckat! 

• Haft besök av golvläggare, och väntar nu på offert. 

• Branddörren äntligen lagad. 

• Sålt biljetter till Slabben för klubbverk och café. 
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• Haft några problem med avbokningar och försöker nu att hitta åtgärder för att 

minska antalet avbokningar med kort varsel.  

 

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 

  

                      Styrelsen beslutade  

 

Att  godkänna ämbetsbeskrivningen för jubileumskommittén.  

 

Beslutet fattades 2023-11-02.  

 

Att  godkänna ämbetsbeskrivningen för vice klubbmästare.  

  

Beslutet fattades 2023 – 11–09.  

 

Styrelsen beslutade  

 

Att  besluta om protokollföring av tagna PC-beslut i klump.  

Att  lägga PC-besluten 2023- 11- 02 och 2023- 11- 09 till handlingarna. 

  

 

9 § BEVAKNINGSLISTAN   

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades. 

    

10 § EKONOMISK ÖVERSIKT   

• Det ser bra ut inför årets sista månader. Vi ligger en bra bit över budget.  

 

11 § KORT OM JURO-ARTIKELN – UNDERFINANSIERING AV 

JURISTUTBILDNINGARNA. 

Bilaga: Artikel 2023-11-10 

 

Informationspunkt. Den gemensamma JURO-artikeln som syftar till att belysa den 

resursbrist som rådet samt ge incitament till att höja det statliga utbildningsanslaget för 

juristprogrammen är bifogad. 

 

Studierådet har inkommit med synpunkter. Om styrelsen har synpunkter och 

förbättringspunkter går det bra att diskutera det på styrelsemötet.  

 

Artikeln är inskickad till JUROs presidium för att vara med i handlingarna inför mötet 

årsmötet i Göteborg, men går fortsatt att ändra inför publicering.  

 

12 § NÅGOT KORT OM VERKSAMHETSPLANEN 

Vi är nu i full gång med att skriva verksamhetsplanen inför 2024. Vi utgår från VP 2023 

och uppdaterar och ändrar för att det ska vara anpassat efter vår verksamhet  

2024.  
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Är det något styrelsen önskar lyfta i arbetet med verksamhetsplanen? Vi (Jasmine) 

kommer också att ha individuella samtal med utskottsordförandena.  

 

Styrelsen diskuterade kort verksamhetsplanen och uppdaterades om eventuella 

förändringar. Vi kom också överens om att alla kommer att få tillgång till utkastet så 

snart som möjligt för diskussion på nästa styrelsemöte. 

 

13 § NÅGOT KORT OM STÄMMOFÖRBEREDELSER  

En övergripande lägesrapportering för att stämma av hur vi ligger till inför 

decemberstämman. Eftersom de flesta av oss är inblandade på ett eller annat sätt vore 

det bra att gå igenom så att vi inte missar något samt att vi kan hjälpa varandra.  

 

• Måste välja verksamhetsrevisor! Nuvarande ställer upp om det inte finns någon 

som annars vill. Det finns två personer som kan komma att vara aktuella. Även 

fråga nuvarande om rekommendationer.  

• Ordförande mejlar dessa, och återrapporterar snarast. 

• Eventuellt skriva en prop. om medaljreglementet.  

• Stämmoordförande ordnat.  

 

• Planera för lunch på stämman. Eventuellt pizza som förra året men det är 

svåröverblickat eftersom vi inte kan uppskatta antal helt och hållet.  

• Gällande in och utpassering. Inlägg på Facebook.  

• Skriv in i stämmans arbetsordning. 

 

 

14 § ÄMBETSMANNAAVSLUTNINGSAKTIVITET?  

Diskussionspunkt. Planerar vi inför någon typ av avslutningsaktivitet för våra 

ämbetsmän? Förra året var det till exempel en julkryssning i början på december. 

Om vi planerar för något liknande kan det vara bra att till exempel boka ett datum.  

 

• Bokat Ekerölinjen med julbord den 15 december. Bokat för 50 ämbetsmän och 

den kommer att bli rejält subventionerad för ämbetsmännen.  

 

  

15 § ÖVRIGA PUNKTER  

• Avbokningsproblem på Jontes. Eventuellt pga. av att medlemmarna bokar tidigt 

på terminen och sen glömmer att de har bokat ett datum. 

 

Styrelsen diskuterade tre olika lösningsalternativ:  

• Automejl – påminnelse om bokning. 

• Straffavgift motsvarande några hundra kronor.  

• Systemförändring – släppa halva terminen och sen andra terminen vid ett annat 

tillfälle. 

 

• Diskussion om Vänskapssittning med UE den 5 december! Skall vara högtidligt.  

 

• Planering inför styrelseöverlämning någon gång efter mitten på december.  
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16 § ORDET FRITT 

 

17 § MÖTETS AVSLUTANDE   

Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 19:03.  
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Ordförande     Sekreterare  

Jasmine Carlsson    Ellinore Rosvall 

     

 

________________________________  ________________________________ 

 

 

 

Justerare  

William Nagy  

 

 

 

_______________________________ 


